

回《家》真好。



SOON LOONG FOOD TRADING Brand

Liimama bakery
homemade • quality

#homemadequality #throwback #homemadebakery2016
www.liimamabakery.com.my 刘妈妈bakery

Liimama bakery
homemade • quality



让您品尝,《家》的味道。



凤梨酥 PINEAPPLE TART



Normal price Member price

33.96 30.80

起司凤梨酥 CHEESE PINEAPPLE TART

36.16 32.80

一口大小的凤梨酥内馅填满了高规格(AA等级)凤梨果馅,有传统原味和起司口味。酥皮都是采用100%进口牛油制作的。

Bite size pastries filled with high grade (AA grade) pineapple fruit jam. Served in original or cheese pastries. Pastries made by 100% imported butter.



DISTRIBUTION POINTS

Johor Bahru

City Square	07 Jan - 06 Feb 2016
KSL City Mall	20 Jan - 07 Feb 2016
AEON Bukit Indah	08 Jan - 14 Feb 2016
AEON Tebrau City	16 Jan - 07 Feb 2016
Kluang Mall	08 Jan - 06 Feb 2016

Kuala Lumpur

The Curve	09 Jan - 09 Feb 2016
Parradigm Mall	15 Jan - 14 Feb 2016
IOI City Mall	15 Jan - 14 Feb 2016



Produced by Soon Leong Food Trading Sdn. Bhd. Our products are FREE of artificial colouring and flavouring, contain no preservatives and animal fat.

刘妈妈年货由健康食品负责制作, 无添加人造色素和香料, 不含防腐剂 and 动物脂肪。

www.liumamabakery.com 刘妈妈bakery
www.facebook.com/liumamabakery





台云饼 CLOUDY COOKIES

白云饼的最上层是松软易化的杏仁片脆层，中层夹裹草莓果酱，底层是酥脆的饼干，三层的结合，赋予白云饼非常明亮独特的口味。

One soft layer at the very top with almond slice on it. Middle layer filled with Strawberry jam. Bottom layer brings the crunchy texture of all.

Normal price Member price

38.37 34.80

妈妈的少女时代

#怀旧 #古早味
#送给我妈妈的礼物
#throwback



第一名

- RM1000 现金奖
- 价值RM200 刘妈妈voucher
- All redemption gifts

第二名

- RM800 现金奖
- 价值RM150 刘妈妈voucher
- Telfa sets

第三名

- RM500 现金奖
- 价值RM100 刘妈妈voucher
- Telfa pans

安慰奖 X20

- 价值RM50 刘妈妈voucher

游戏规则

- STEP 1 LIKE和UPLOAD一张妈妈的少女时代在刘妈妈bakery专页
- STEP 2 SHARE和TAG你的朋友
- STEP 3 拥有最多累计LIKE和SHARE分数的参赛照片将赢得大奖

报名日期: 2016年1月 2日 至 2016年1月13日

投票日期: 2016年1月16日 至 2016年1月23日

*预知更多详情, 请浏览我们的Facebook: 刘妈妈bakery



杏仁酥片 ALMOND SLIDE



南瓜子杏仁片饼厚度像纸质偏薄，口感酥脆。成分材料加入特级杏仁片与南瓜子，制作成高雅富丽的形状。

Pumpkin seed almond slide is a thin, crisp, papery cookie. Ingredients blended with premium grade almond flakes and pumpkin seeds, made into fancy shapes.

Normal price Member price

38.37 34.80



蔓越莓曲奇饼 CRANBERRIES COOKIES



蔓越莓味道清新，爽口。使用的高级牛油更带给饼干更扎实的口感。Fresh dry cranberries, taste light and refreshing. Solid filling and high quality butter make the cookies crunchier and more substantial.

Normal price Member price

29.55 26.80

抹茶杏仁曲奇饼 MATCHA ALMOND COOKIES



经过精准计算调配日本抹茶粉已经杏仁片精制而成。再以容易入口的形状来呈现杏仁片的图腾，带有非常浓厚的日式视觉和味觉感受。The amazing subtly ingredient combinations of Japanese Matcha powder and almond flakes. Serve in easy-bite size and gentle crunchy exterior of toasted silvered almond.

31.75 28.80

巧克力杏仁曲奇饼 CHOCO ALMOND COOKIES



带有浓郁咖啡香味的巧克力，再加上杏仁片，更能凸显扑鼻而来的咖啡香味和酥脆的咀嚼口感。

Taste like a dense rich chocolaty coffee cookies, crumbly crunchy texture.

31.75 28.80



杏仁餅 ALMOND COOKIES



杏仁餅都是選用英國進口杏仁類粉和杏仁粉烘製的。每一口都嚼滿杏仁類粉，可以吃得出材料的精緻與結實。

Almond cookies, baked with almond nibs in the crumbly cookies, freshly baked with America ground almond and almond nibs.

Normal price Member price

29.55 26.80

牛油餅 BUTTER COOKIES

牛油餅以星花形狀呈現，搭配酥潤的口感，是一個具古早味的傳統牛餅。Butter cookies are buttery with wonderfully crisp edges and delectable flavor. A traditional type of cookies that you will never forget.

26.24 23.80



香婆餅 KUIH BANGKIT



香婆餅是帶有非常古早味的龍運叶香椰子餅干，每一口餅干都非常快速的溶解在口里。

Crumbly coconut cookies infused with the fragrance of pandan leaves. It melts very quickly.

Normal price Member price

27.34 24.80

青豆餅 GREEN PEAS

枕般青豆餅是手控研磨呈特定細粒度，以達到入口即化的口感卻不失爽脆的嚼勁。

Green Peas Cookies are blended to the finest standard to balance the melt-in-the-mouth texture and crunchy peas.

26.24 23.80

会员特别优惠

凡是刘妈妈会员在购买RM50或以上就能获得会员分数。每消费RM50就能获得1个POINT。而会员可用累积的分数来换取以下丰富的奖品。

#EXCLUSIVEFORMEMBERS #REDEMPTION



6 POINTS
BOWL SET



12 POINTS
CERAMIC BOWL SET (with lid)



30 POINTS
LUGGAGE 20"IN



16 POINTS
TRAVEL BAG



22 POINTS
TEFAL PAN 26CM



46 POINTS
LUGGAGE 25"IN



38 POINTS
TEFAL STARTER SETS

*This promotion is only open for registered member.
*This promotion is effective from 1st Jan 2016 to 31st Dec 2016 (both date inclusive).
*Member whom successfully accumulates at least 6 points shall be eligible to redeem a Gift. (subject to stock availability, on first come first serve basis).
*He/she shall be eligible to redeem an Equivalent Gift, which is signed and approved by The Management.



抹茶凤梨饼 MATCHA PINEAPPLE TART



抹茶饼皮裹上凤梨馅，顶好的综合了粉酸凤梨馅和苦甜的抹茶饼皮。
Tropical tart made from pineapple jam rolled in matcha flavored pastry.

Normal price Member price

39.47 35.80